

# 於LCX採索「POKÉMON TCG消失的異世神殿」

Explore the "Pokémon TCG The Temple of Lost Distortion World" at LCX

傳說寶可夢之一的騎拉帝納據說在古代的異世神殿出沒,但一直未有人 尋獲這片神秘的國度......不過近日,有訓練家在LCX內發現傳說寶可夢的 蹤影!2022年7月22日至9月4日,「Pokémon TCG消失的異世神殿」將會 於LCX出現! 各位訓練家準備好去LCX朝聖和探險了嗎?

An ancient Legendary Pokémon with strong power, Giratina is believed to live in the Distortion World. However, no one has ever found this long-lost land...Recently, some trainers spotted the Legendary Pokémon at LCX! Are you ready to go on an adventure at LCX during 22 July and 4 September 2022?

#### 活動位置圖 Event Floor Plan





消失的異世神殿 The Temple of Lost Distortion World



寶可夢異世商品店 Pokémon Pop-up Store



遊戲對戰區域 Battle Zone



顧客服務部 Customer Service Counter



www.lcx.com.hk







海港城海運大廈3階LCX LCX Level 3 Ocean Terminal Harbour City 查詢電話 Enquiry: 3102 3668



# 異世神殿—傳說寶可夢朝聖之旅

The Temple of Lost Distortion World

各位訓練家會首先到達異世神殿,跟寶可夢打卡合照,除了可愛的皮卡丘、草苗龜、小火焰猴和波加曼,還有掌控時間的帝牙盧卡、操縱空間的帕路奇亞、 棲身於毀壞世界的騎拉帝納(起源形態),以及創造世界的阿爾宙斯等傳說 寶可夢駕臨神殿,同場更可一睹超過300張寶可夢集換式卡牌,絕對會勾起粉絲 的回憶!

Trainers will first arrive at the Temple of Lost Distortion World and explore together with Pikachu, Turtwig, Chimchar and Piplup. You will also spot Legendary Pokémon Giratina, Palkia, Dialga and Arceus! Do not miss checking out the over 300 Pokémon Trading Cards exhibited at the ancient pavilion!

開放時間: Opening Hours

22.7 - 4.9.2022 10AM - 10PM



Mission 2 '/////



# 寶可夢異世商品店

Pokémon Pop-up Store

要提高戰鬥力,當然要有好的裝備! 寶可夢異世商品店為你搜羅了過百件寶可夢精品,當中絕大部份皆為寶可夢中心原創商品,讓大家身在香港亦能買到各款寶可夢精品! 必買商品包括傳說寶可夢的毛公仔、寶可夢集換式卡牌遊戲25週年黃金紀念箱、T恤、圍巾、地氈等多款產品!

Get yourself equipped at the Pokémon Pop-up Store! There are over 100 kinds of Pokémon products, including Legendary Pokémon plush toy, Pokémon Trading Card Game 25<sup>th</sup> anniversary gift boxes and other essentials.

#### 營業時間:

**Business Hours** 

22.7 - 4.9.2022 10AM - 10PM







# 遊戲對戰區域

**Battle Zone** 

除了2米高的初代傳說寶可夢超夢會現身LCX外,已定於今年11月18日發售的全新任天堂Switch遊戲《寶可夢 朱/紫》中的傳說寶可夢 — 「故勒頓」和「密勒頓」和初期三隻寶可夢新葉喵、呆火鱷和潤水鴨也首次於這夏日率先登陸LCX。同場更有今年年初發售的《寶可夢傳說 阿爾宙斯》遊戲試玩體驗!另外,訓練家可在週末與其他訓練家進行寶可夢集換式卡牌遊戲對戰,更有機會得到《寶可夢 朱/紫》初期三隻寶可夢造型帽乙頂!

In addition to the 2 meter tall Legendary Pokémon Mewtwo, the New Legendary Pokémon - Koraidon and Miraidon and the 3 starter Pokémon in the upcoming Nintendo Switch game "Pokémon: Scarlet/Violet" will also show their first appearance at this zone! Fans can also join the Nintendo Switch "Pokémon Legends Arceus" Game Trial and battle with the other PTCG players during the weekends to have a chance of getting a Pokémon Scarlet/Violet Visor!

#### 免費活動 Activities Free-of-charge

#### 任天堂Switch遊戲 《寶可夢傳説 阿爾宙斯》試玩 Nintendo Switch

"Pokémon Legends Arceus" Game Trial

日期 Event Period 22.7 - 4.9.2022 每日 Daily

時間

12 - 8PM



#### 寶可夢集換式卡牌 遊戲對戰體驗 Pokémon TCG Tutorials

日期 Event Period 22.7 - 4.9.2022 星期六及日 Sat & Sun

時間

12 - 8PM











# 換領活動一

**Redemption Activity 1** 

# 《寶可夢 朱/紫》造型帽

Pokémon Scarlet/Violet Visor

LCX有一連串任務派遣給各位訓練家!只要完成以下挑戰,就有機會獲得《寶可夢朱/紫》初期三隻寶可夢造型帽一頂!

LCX has arranged a wide range of tasks to all Pokémon Trainers! You may get a Pokémon Scarlet/Violet Visor upon completion of designated challenges!

## 於寶可夢異世商品店 購買任何產品

With any spending at the Pokémon Pop-up Store

會可夢異世商品店 Pokémon Pop-up Store





免費參與實可夢集換式卡牌遊戲對戰

Participation in Pokémon TCG Tutorials

免費試玩任天堂Switch遊戲 Nintendo Switch

"Pokémon Legends Arceus" Trial

遊戲對戰區域 Battle Zone



#### 於LCX指定消費換領 寶可夢精選禮品

Upon the redemption of Pokémon Premium



LCX顧客服務部

Customer Service Counter



每人每款限取一頂。禮品送完即止。

Each person is eligible to get each style of visor once. Gifts are available while stock lasts.

©2022 Pokémon. @1995-2022 Nintendo/Creatures Inc./GAME FREAK inc. TM, @, and character names are trademarks of Nintendo. For promotional use in Hong Kong only

**Redemption Activity 2** 

### 寶可萼牆選禮品

Pokémon Premium



爾客於LCX任何商戶及寶可夢異世商品店消費滿指定金額,即可換領以下精選禮品 一份·換完即止。

Redeem the following Pokémon Premiums upon designated spending at any LCX merchant and the Pokémon Pop-up Store, while stock lasts.



\*最多2張同日收據。

每次限換4份。

\*Max. 2 same-day receipts.

Limited to 4 sets per redemption.













(A4 + A5) (其中一款) Pokémon Folder Set (A4 + A5) (1 of the 2 styles)

#### HK\$800

\*最多3張同日收據。 每次限換4份。

\*Max. 3 same-day receipts. Limited to 4 sets per redemption.



# 皮卡丘收藏級

Pikachu Bookmark Gift Box

### HK\$1.500

\*最多4張同日收據 每次限換2份。

\*Max. 4 same-day receipts. Limited to 2 sets per redemption.

\*必須包括一張寶可夢異世商品店之收據。 A receipt from the Pokémon Pop-up Store must be included.



#### 額外加送禮品 Extra Gift

顧客凡換領以上精選禮品,可額外獲得潤水鴨造型帽一頂。每名顧客限取一頂。 Each customer will be able to get a Quaxly Visor upon gift redemption. Each customer will be entitled to 1 set only.

換領日期及時間 Redemption Period: 22.7 - 4.9.2022 10AM - 10PM



LCX顧客服務部 **Customer Service Counter** 

除另外指明,已用於換領其他LCX禮品之單據不適用於此寶可夢精選禮品換領。所有禮品數量有限,換完即止,不作 另行通知。如有任何爭議,LCX Limited保留最終決定權

Receipts used in redemption of other LCX gifts cannot be used in conjunction with this Pokémon Premium Redemption, unless otherwise stated. All gifts are available while stock lasts. The redemption will end without prior notice when stock runs out. In case of any disputes. LCX Limited reserves the right of final decision.

# 操領活動三

# **Redemption Activity 3**

## 「寶可夢·異世神殿之失落地圖」及袖秘禮品

"Pokémon · The Map of Lost Distortion World" and Surprise Gift

各位訓練家在LCX展開探險時·可以在指定地點索取「寶可夢·異世神殿之失落地圖」 找尋所有失落的印鑑後,更有機會獲得神秘禮品!

Upon starting the adventure at LCX, trainers can first get a "Pokémon · The Map of Lost Distortion" World" at a designated location for a record of the lost stamps. The trainers who have completed the map may get surprise gifts!















Scan the QR code to start your adventure!

活動時間 Event Period: 22.7 - 4.9.2022 10AM - 10PM

每人限領取地圖及禮品一份。地圖及禮品派完即止。詳情於地圖上已註明。換領完畢後,活動隨即終結,不會 另行通知。

Each person is eligible to get one set of Map and Gift only. Maps and Gifts are available while stock lasts. Please refer to the Map for details. The Redemption will be terminated when all Gifts are redeemed, without prior notice,

# 皮卡丘粉絲見面會

Pikachu Fan Meet

皮卡丘會於特定日子到場,和各位訓練家合照、互動、大家不要錯過

Pikachu will come to meet fans on designated days! Mark the date and don't miss the chance!



活動日子 Event Period:

6, 7, 13, 14, 20, 21, 27, 28.8.2022

時間 Time: 3:00 - 5:45PM





每小時正點為一個時段。籌號於每時段開始前之15分鐘派發。各個時段的名額有限,先到先得,詳情將於7月底

Each hour will be one session. Fan Meet ticket will be distributed 15 minutes before the start of each session. Quota for each session is limited on a first-come, first-served basis. Details will be announced on LCX website or social media by the end of July. Stay tuned by following LCX's social media!